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Vragen van het lid Krul (CDA) aan de Minister voor Medische Zorg over het 
artikel «Toename commerciële verpleeghuizen zorgelijk» (ingezonden 13 maart 
2024). 

Vraag 1
Kent u dit bericht en zo ja, wat vindt u ervan?1 

Vraag 2
Deelt u de mening van de Landelijke Huisartsenvereniging (LHV) die deze 
stijging zorgelijk vindt? Zo ja, waarom wel? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Is bekend hoeveel ouderen in een commercieel verpleeghuis wonen met een 
verblijfsindicatie en zonder een verblijfsindicatie? 

Vraag 4
Deelt u de mening van de LHV die stelt dat de medische zorg in deze 
woonvormen niet altijd goed geregeld is? 

Vraag 5
Wat kan de huisarts doen als hij geconfronteerd wordt met een oudere die 
meer gespecialiseerde zorg nodig heeft dan de huisarts kan geven? 

Vraag 6
Klopt het dat ouderen die in een commercieel verpleeghuis wonen vaker en 
eerder in een ziekenhuis terechtkomen dan ouderen in een niet-commercieel 
verpleeghuis? 

Vraag 7
Aan welke voorwaarden moet de medische zorg voldoen die in een commer-
cieel verpleeghuis wordt geleverd? 

Vraag 8
Ziet de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) voldoende toe op de 
medische zorg die wordt geleverd in commerciële verpleeghuizen? Zo ja, wat 
zijn laatste bevindingen van de IGJ?

1 Leidsch Dagblad, 9 maart 2024, «Toename commerciële verpleeghuizen zorgelijk»

 
 
 
 
kv-tk-2024Z04117
’s-Gravenhage 2024 Tweede Kamer, vergaderjaar 2023–2024, Vragen


